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Datum: 2020-10-05
Tid: 18:21-19:21
Plats: Ada Lovelace

Bilagor:
Bilaga 1 - Närvarolista
Bilaga 2 - Dagordning
Bilaga 3 - Ekonomisk rapport
Bilaga 4 - Rapport om hoodieinköp
Bilaga 5 - Styrelserapport
Bilaga 6 - Rapport ∼/lib
Bilaga 7 - Rapport fr̊an projekt Runeberg
Bilaga 8 - Rapport fr̊an Linköpings Studentspex
Bilaga 9 - Rapport fr̊an lagen.nu
Bilaga 10 - Verksamhetsberättelse 2019-2020
Bilaga 11 - Ekonomisk berättelse 2019-2020
Bilaga 12 - Revisionsberättelse 2019-2020
Bilaga 13 - Hemställan om upptagning av Ctrl-C
Bilaga 14 - Proposition ang̊aende upptagning av Ctrl-C

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl 18:21.

§2 Val av mötespresidium

Beslut Mötet väljer Hugo Hörnquist till mötesordförande och Johan Busk Eriksson till
mötessekreterare.

§3 Val av justerare tillika rösträknare

Beslut Jon Dybeck och Andreas Kempe väljs till justerare tillika rösträknare.

§4 Fastställande av röstlängd

(Bilaga 1)
Beslut Röstlängden fastställs till 14 st. En person närvarar via videosamtal utan
rösträtt i egenskap av representant för Ctrl-C.
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§5 Fastställande av dagordning

Den i förväg utskickade dagordningen (bilaga 2) saknar punkterna ”Övriga fr̊agor” och
”Mötets avslutande”, s̊a dessa föresl̊as tillkomma. Andreas Kempe anmäler den övriga
fr̊agan ”Nyhetsutskick”.
Beslut Dagordningen fastställs som utskickad, med tilläggen 15. Övriga fr̊agor och 16.
Mötets avslutande, samt 15.1 Nyhetsutskick.

§6 Mötets behöriga utlysande

Beslut Mötet finns behörigen utlyst.

§7 Föreg̊aende mötesprotokoll

Föreg̊aende protokoll har justerats, men dessvärre sändes det till banken i original, varför
det m̊aste justeras igen. Detta har inte gjorts. Föresl̊as att fr̊agan bordlägges.
Beslut Bordlägges

§8 Rapporter och meddelanden

§8.1 Ekonomi

Kassör rapporterar enligt inskickad rapport (bilaga 3). Kassör rapporterar även om inköp
av hoodies (bilaga 4).

§8.2 Styrelse

Hugo läser i egenskap av föreningens ordförande upp en rapport fr̊an styrelsen (bilaga
5). Det har bland annat varit campusvandring med D-sektionen där vi deltagit. Cirka
30 nya studenter kom p̊a v̊art informationsmöte.

§8.3 Rootgruppen

Fortsatt med arbetet att förbereda flytt till ny datorhall. I övrigt l̊ag aktivitet bl.a. p̊a
grund av coronarestriktioner.

§8.4 ∼

Finns kvar. Lokalansvarig är ej närvarande och har ej skickat in n̊agon rapport.

§8.5 ∼/lib

lib-ansvarig rapporterar enligt bilaga 6.
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§8.6 WWW

Webmaster berättar att arbete p̊ag̊ar för att mobilanpassa webbsidan.

§8.7 LysKOM

Lever och har nät.

§8.8 NannyMUD

Status är okänd. Det har inte inkommit n̊agon rapport.

§8.9 Runeberg

Ordförande läser upp den av projektledare Lars Aronsson inskickade rapporten (bilaga
7).

§8.10 UppLYSning

Henrik Henriksson är ansvarig för dessa, men har inte hunnit med n̊agonting. Den som
har mer tid f̊ar gärna ta över.

§8.11 Lystring

Det har g̊att ut n̊agra, men l̊ag aktivitet p̊a grund av r̊adande världsläge.

§8.12 Historieprojektet

Webbsidorna har uppdaterats n̊agot av Hugo. I övrigt har inget skett.

§8.13 Inbyggda hack

Andreas Kempe rapporterar att inte mycket har hänt. Ett NTP-projekt p̊ag̊ar i l̊angsam
takt. Man har tagit emot donation av IO-kort ifr̊an IFM.

§8.14 Xenofarm

Lever och har inte nät.

§8.15 FTP

Andreas Kempe rapporterar att FTP lever och har nät, levererar ca 4 terabyte per dag.
Vi är numer även primärspegel för F-Droid. Utöver det har den kinesiska linuxdistribu-
tionen Deepin tillkommit.
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§8.16 Inhysningar

§8.16.1 Linköpings studentspex

Har skickat in en rapport (bilaga 8), vilken lästes upp.

§8.16.2 Holgerspexet

Henrik Henriksson rapporterar att de lever och har nät. Förra året byggde de om allt. I
år blev det inget spex, men interna system fortsätter utvecklas.

§8.16.3 LiTHe Bl̊as

Lever och har nät, behöver uppdatera Debian p̊a sin server.

§8.16.4 StartTLS

Har kontaktats av styrelsen och önskade d̊a att projektet kunde ligga i träda ett år
till innan avveckling. Sedan dess har ärende inkommit fr̊an Linköpings universitets IT-
säkerhetsavdelning om att de har gammal och ouppdaterad linux, och om inte detta
åtgärdas riskerar de att avvecklas innan detta.

§8.16.5 Röda arméns gosskör

Lever och har nät. Även de behöver uppdatera sin version av Debian.

§8.16.6 Y-sektionens webbserver

H̊aller p̊a att migrera till nya virtuella maskiner.

§8.16.7 Admittansen

Gunnar Wickbom rapporterar att de lever och har nät.

§8.16.8 Pike

Marcus Comstedt rapporterar att de lever och har nät.

§8.16.9 MatNat

Lever och har nät.

§8.16.10 FIA

Lever och har nät.
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§8.16.11 D-sektionen

Lever och har nät.

§8.16.12 Forte

Lever och har nät.

§8.16.13 Link

Lever och har nät. Eventuellt.

§8.16.14 LiU Formula Student

Lever och har nät. Behöver en ny IT-ansvarig.

§8.16.15 Västgöta Nation

Hugo rapporterar att de lever och har nät.

§8.16.16 Open Street Map

Lever och har nät.

§8.16.17 Förenade Festerier

Status ej känd.

§8.16.18 LiTHe-Kod

Lever och har nät. Antagligen.

§8.16.19 Lagen.nu

Har skickat in en rapport (bilaga 9) som läses upp.

§8.16.20 Föreningen för Föreningsaktiva

Gunnar Wickbom rapporterar att de lever, har nät, och för dialog med rootgruppen om
bland annat epost. Tackar för inhysningen.

§8.16.21 D-Group

Har inte sagt n̊agot, men letar just nu efter sin data s̊a att Hugo sedan kan lägga den
p̊a rätt ställe.
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§8.16.22 Regha434

Enskild medlems inhysning. Tidsbegränsad.

§9 Verksamhetsberättelse för 2019-2020

Läses upp av Hugo (bilaga 10).

§10 Ekonomisk berättelse för 2019-2020

Lästes upp (bilaga 11) och lades till handlingarna.

§11 Revisionsberättelse för 2019-2020

Lästes upp (bilaga 12) av revisor Claes Hardesköld och lades därefter till handlingarna.

§12 Ansvarsfrihet styrelsen 2019-2020

Ordningsfr̊aga Huruvida Hugo Hörnquist f̊ar behandla sin egen ansvarsfrihet.
Beslut Mötet beslutar att han f̊ar det.
Beslut Styrelsen 2019-2020 beviljas ansvarsfrihet.

§13 Personval

Valberedningen presenterar följande förslag:

* WWW

nominerad: Hugo Hörnquist

* FTP

nominerad: Andreas Kempe

* Xenofarm

nominerad: Peter Bortas

* lokalgruppen

nominerad: Einar Largenius

* ~/lib

nominerad: Johan Busk Eriksson

* Historieprojektet

(vakant)

* Inbyggda hack

nominerad: Andreas Kempe

* Projekt Runeberg

nominerad: Lars Aronsson
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* Upplysning

(vakant)

* LysKOM

(vakant)

* NannyMUD

(vakant)

* Super-root

nominerad: Daniel Dandanell

Inga motkandidater eller nomineringar till vakanta poster.
Beslut Mötet väljer poster enligt valberedningens förslag, vakanta poster fortsatt va-
kanta

§14 Propositioner och motioner

§14.1 Proposition ang̊aende upptagning av Ctrl-C

• Hemställan
Hugo läser upp den hemställan som Ctrl-C skickat in (bilaga 13).

• Proposition
Hugo läser upp styrelsens proposition (bilaga 14).

• Diskussion

– Fr̊aga om huruvida Ctrl-C-projektet kommer vilja ha en budget. Det kommer
de inte. Inte heller n̊agra direkta föreningstillg̊angar att tala om.

– Claes Hardesköld gör ett ändringsyrkande att första att-satsen kompletteras
med ”med Magnus Svensson som projektledare”.

– Behöver vara s̊a tydligt som möjligt vad öronmärkningen innebär.

– Den framtida plan som finns gällande den nya hallen är att Ctrl-C f̊ar tillg̊ang
till 3 st racksk̊ap där.

– Styrelsen jämkar sig med Claes ändringsyrkande.

Ordningsfr̊aga Justering av röstlängd. En person har lämnat mötet och röstlängden
är nu 13 personer.
Beslut Den jämkade propositionen godkänns.

§15 Övriga fr̊agor

§15.1 Nyhetsutskick

Andreas Kempe: Det händer trots allt en hel del saker i föreningen vad gäller datorhalls-
byten, försök med LDAP och s̊a vidare, men det är ganska mycket radiotystnad om det
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som p̊ag̊ar fr̊an exempelvis rootgruppen ut till vanliga medlemmar. Föresl̊ar därför att
det skickas ut nyhetsbrev om vad som händer åtminstone n̊agon g̊ang per år. Andreas
är villig att skriva lite i alla fall. Publicering via epost, hemsida, sociala media.
Mötet är positivt inställt till idén.
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Datorföreningen Lysator

(9/9)

§16 Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet kl 19:21.

Johan Busk Eriksson Hugo Hörnquist
Mötessekreterare Mötesordförande

Jon Dybeck Andreas Kempe
Justerare Justerare



Medlemsmötesprotokoll 2020-10-05
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Kallelse höstmöte 2020

Hugo Hörnquist

30 september 2020

1. Mötets öppnande
2. Val av mötespresidium
3. Val av justerare tillika rösträknare
4. fastställande av röstlängd
5. fastställande av dagordning
6. Mötets behöriga utlysande
7. Föregående mötesprotokoll
8. Rapporter och meddelanden

1. ekonomi
2. styrelse
3. root-gruppen
4. ~
5. ~/lib
6. WWW
7. LysKOM
8. NannyMUD
10. Runeberg (se bilaga)
11. UppLYSning
12. Lystring
13. Historieprojektet
14. Inbyggda hack
15. Xenofarm
16. FTP
17. Inhysningar

1. Linköpings studentspex
2. Holgerspexet
3. LiTHe Blås
4. StartTLS
5. Röda arméns gosskör
6. Y-sektionens webbserver
7. Admittansen
8. Pike
9. MatNat
10. FIA
11. D-sektionen
12. Forte
13. Link
14. LiU Formula Student
15. Västgöta Nation
16. Open Street Map
17. Förenade Festerier
19. LiTHe-Kod
20. Lagen.nu (ny)
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21. Föreningen för Föreningsaktiva (ny)
22. D-Group (ny)

9. Verksamhetsberättelse för 2019-2020
10. Ekonomisk berättelse för 2019-2020
11. Revisionsberättelse för 2019-2020 (se bilaga)
12. Ansvarsfrihet styrelsen 2019-2020
13. Personval

1. WWW
2. FTP
3. Xenofarm
4. lokalgruppen
5. ~/lib
6. Historieprojektet
7. Inbyggda hack
8. Projekt Runeberg
9. Upplysning
10. LysKOM
11. NannyMUD
12. Super-root

14. Propositioner och motioner
1. Ctrl-C

- Hemställan (se bilaga)
- Proposition (se bilaga)
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Datorföreningen Lysator

Bilaga 3: Ekonomisk rapport
(1/1)

Kvartstidsrapport utfärdad den 2020-10-01.

Hej höstmötet.

Räkenskapsåret 2020-2021 har börjat något stökigt då diverse

förseningar avsevärt fördröjt tillträdande kassörens tillgång till

såväl bank som medlemsregister. Detta har medfört att medlemsavgifter

inte registrerats under merparten av de två första månaderna. Vi ber

om ursäkt för överflödiga påminnelsemail och förvirring som detta

medfört. I skrivande stund är dock alla behörigheter upprättade och

samtliga medlemsavgifter (undantaget sista veckan, då kassören varit

sjuk) registrerade.

Med behörigheter i hand kan jag rapporera att föreningens ekonomi ser

ut att rulla på som vanligt, med tillägg av några påminnelseavgifter

som tyvärr tillkom över sommaren, samt subventionering av ett tiotal

föreningshoodies till verksamma medlemmar.

Vänliga hälsningar,

Gunnar Wickbom

Kassör 2020-2021 vid

Datorföreningen Lysator
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Rapport om hoodieköp utfärdad den 2020-10-01

Hej höstmötet.

Sedan några år har det flutit runt förslag om att skaffa

föreningshoodies. Under hösten 2019 beslutate Lysators styrelse

preliminärt att låta lysators verksamma medlemmar - det vill säga

samtliga förtroendevalda, samt medlemmar i samtliga projekt- och

driftsgrupper - köpa var sin föreningshoodie, subventionerad av

föreningen till ca 30%.

Efter diverse dröjsmål genomfördes detta under sena våren och sommaren

2020, och 13 medlemmar köpta var sin hooide. Designen, som

gissningsvis återfinns på ett par stolar i möteslokalen, blev en svart

hoodie med Lysators logotyp tryckt i gult på ryggen, samt

folkbokförningsnamn och användarnamn tryckt i gult monospace på

bröstet. Merparten har hämtats ut sporadiskt, information går snart ut

om ett formellt utlämningstillfälle för de få som ligger kvar. Det kan

även gå att lösa efter mötet om sittande kassör samt någon med

tillgång till skrubb närvarar.

Personligen tycker jag att hoodies är ett trevligt tillskott till

föreningen och vill uppmuntra framtida beslutsfattare att göra fler

inköp i den mån det finns intresse. Rimligen bör de köpas åtminstone

ett tiotal åt gången, så om inte många nya verksamma plötsligt

tillkommer kan det dock dröja till dess det finns tillräckligt många

intresserade igen. Om så sker, eller om det finns intressa bland

övriga medlemmar att köpa hoodie osubventionerat - ett annat

alternativ som diskuterades - uppmuntrar jag er att ta upp detta med

styrelsen eller på föreningsmötet.

Vänliga hälsningar,

Gunnar Wickbom

Hoodieansvarig ledamot 2019-2020 vid

Datorgöreningen Lysator
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Arbetet har fortsatt.

Under Nolle-P har vi varit med på D-sektionens campusvandring, vilket

var uppskattat. Till introduktionskvällen kom ~30 personer, vilket får anses

utmärkt.

Aktiviteten ligger lägre än vanligt p.g.a. ett virus (hemligt

vilket).

En dialog med ISY har inletts angående vad de betalar för och hur

framtiden ser ut. Saker kan komma att ändra sig, men finns ingenting

att oroa sig för i nuläget.
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Jag har inte köpt in särskilt mycket böcker under året bland annat pga

få förslag samt viss ovilja att ligga ute med pengar när föregående kassör

t.ex. inte verkar ha registrerat medlemsinbetalningar med någon större

regelbundenhet.

Fyra böcker har dock ändå beställts sedan förra mötet, men har ej levererats ännu:

* 100 Tricks to Appear Smart in Meetings: How to Get by Without Even Trying

* Get Programming with F#

* Domain Modeling Made Functional

* Realm of Racket

Två önskade böcker från tidigare år har fortfarande inte kommit ut än,

varför de ej kunnat beställas. En önskad bok om Rust borde komma med i

nästa beställning.



Projekt Runebergs ekonomi
2019/2020

Rapport lämnad av Lars Aronsson 2020-10-05

Ekonomisk redovisning av Projekt Runeberg, en verksamhet inom datorföreningen Lysator, för 
verksamhets- och räkenskapsåret 2019/2020. Räkenskapsåret är brutet och löper från 1 augusti till 31 
juli. Föregående år var det första som redovisades på det här sättet.

Projekt Runeberg har ett eget bankkonto i Nordea med Plusgiro-nummer, som projektledaren Lars 
Aronsson har direkt tillgång till, utan att passera Lysators kassör. Projekt Runeberg har också ett konto 
hos Paypal, som innebär ett smidigt sätt att donera pengar.

Projekt Runeberg genomförde under året sin andra insamlingskampanj. Från tisdag 12 november till 
lördag 21 december 2019 syntes en liten reklamskylt (banner) på några av webbsidorna, som 
uppmanade till donationer med ett givet mål, 25.000 kronor för verksamhetsåret 2019/20. Den uttalade 
tanken var att bannern skulle tas bort så fort målet hade uppnåtts, för att återkomma nästa år. Målet 
uppnåddes och skylten togs ned.

Projekt Runeberg disponerar en del utrustning, som redan är betald och avskriven. Under året har en 
bokscanner av ny typ köpts in, en CZUR Aura. Den är smidig och elegant, står på ett bord och kan 
fällas ihop för transport. Men dess upplösning (250 dpi) och bildkvalitet är otillräcklig för många slag 
av böcker, i synnerhet sådana med illustrationer, tabeller eller fotnoter. Flera romaner och diktsamlingar
har dock kunnat digitaliseras med dess hjälp.

Projekt Runeberg disponerar ett förråd som hyrs i projektledaren Lars Aronssons namn.

Dagbok
Fullständiga kontoutdrag för räkenskapsåret från Nordea och Paypal bifogas.
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Balansräkning
Ingående balans per 2019-08-01. Saldot för Paypal är taget ur kontoutdraget, men är av okänd 
anledning 8,49 SEK lägre än utgående balansen i förra årets redovisning.

Tillgångar Skulder

Konto hos Nordea 48.962,34

Konto hos Paypal 3.937,51

Netto 52.899,85

Utgående balans per 2020-07-31.

Tillgångar Skulder

Konto hos Nordea 71.144,17

Konto hos Paypal 12.211,31

Netto 83.355,48

Resultaträkning
Donationer om 94,72 EUR omvandlades av Paypal till 910,38 SEK (88,44 EUR), varvid en avgift om 
6,28 EUR togs ut, vilket inte redovisas i tabellen.

Intäkt Utgift

Hyra av förråd 10.800,00

Inköp av bokscanner 2.990,36

Nordeas avgifter 954,60

Paypals avgifter 462,58

Donationer till 
Plusgirot/Nordea

31.926,79

Donationer via Lysator 4.000,00

Donationer via Paypal i SEK 8.826,00

Donationer via Paypal i EUR 910,38

Totalt 45.663,17 15.207,54

Netto – årets överskott 30.455,63
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Hej!

Jag har en inhysningsrapport från Linköpings Studentspex:

Under sommaren har LiSS fräschat upp sina interna system genom att

sjösätta en ny intern hemsida, nytt e-post-system och införande av

single-sign-on via Keycloak. Vi har fått en ny VM - fantasifullt döpt

till "studentspex" - som sköts av Puppet i standalone-läge och kör de

nya systemen vid sidan av vår gamla VM "lisse". Lisse lever kvar under

en övergångsperiod och kör en del gamla interna tjänster som vi inte

migrerat än, vi kommer försöka flytta över dem till den nya servern

när vi får tid och ork.

Mvh,

Karl Linderhed

IT-ansvarig, Linköpings Studentspex
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Hej,

Eftersom jag, som ansvarig för inhysningen lagen.nu, inte har möjlighet att

delta på Lysators höstmöte den 5 sept[sic!] kommer här en kort rapport.

Lagen.nu är en webbplats med syftet att göra juridiska primärkällor

tillgängliga för alla som är intresserade av att ta reda på vad lagen

säger. Tjänsten drivs ideellt, har funnits sedan slutet av 2004 och har

under dessa fått stöd genom driftsresurser av en rad olika företag och

organisationer. Eftersom tjänsten omfattar relativt stora

informationsmängder med lagar, rättsfall, förarbeten m.m, och behandlar

informationen relativt ingående med OCR, fulltextindexering och parsning av

texternas struktur, använder tjänsten så pass mycket resurser att det

skulle vara ekonomiskt ohållbart att drifta den i en kommersiell

molnplattform. Lagen.nu har nu sedan juni i år tillgång till en virtuell

maskin i Lysators proxmox-kluster. Efter några månaders uppsättning och

test togs denna i skarp drift i september. Det hela har så här långt rullat

på bra och jag är mycket tacksam för att tjänsten får vara inhyst hos

Lysator.

mvh

Staffan [Malmgren]
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Styrelsens arbete har flutit på utan allt för stora bekymmer.

Nämnvärda saker som hänt under året är att

- vi var med på D-sektionens campusvandring för första gången

- ordnade Grillkväll under HT 2019

- Införskaffade Lysatorhoodies!

- Samtliga "aktiva"

- 1/3 subventionerade

- Till viss del hjälpt till med Foo-flytt

- Äskat pengar till nya arbetsstationer, fick avslag

- haft kickoff och ffokcik

- Hatat Corona

- Förberett inför Nolle-P 2020

- samt konstaterat att D-sektionen blir dyrare för varje år
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EKONOMISK BERÄTTELSE INFÖR HÖSTMÖTE 2020

VERKSAMHETSÅR 2019/2020

God kväll Lysiter!

Jag har äran att berätta att ekonomin under verksamhetsåret 2019/2020 har

gått bra. Vi har varit väldigt sparsamma jämfört med föregående verksamhetsår där

vi också var sparsamma! Däremot har två budgetposter spruckits p.g.a oförutsedda

prishöjningar. De nya prishöjningarna omfattar lokalvård samt avgiften vi

betalar Nordea för innehav av ett plusgirokonto. Utgifterna för lokalvård

överskrider ungefär 450 kr mer än planerat p.g.a att priset höjdes med ungefär

2.14% och PG-avgiften är numera 950 kronor annuellt istället för 750 kronor.

Inga böcker har köpts in vilket är något jag anser vara ovanligt. Förra året

lade vi ner 6000 kronor på böcker och detta året har vi spenderat 0 kronor.

När det gäller utgifter finner jag inget ovanligt att presentera förutom

att vi har köpt in transivrar till foo för 1500 kr och att pengar som gått åt

till fredagsfika och aktiviteter är ovanligt lågt. Jag misstänker att Corona-

pandemin är troligtvis orsaken till att så lite pengar har gått åt.

När det gäller intäkter så har vi bland annat fått in fler medlemsavgifter än

planerat där bland annat några medlemmar har betalat 10 medlemsavgifter i förväg.

Dessutom har vi sålt t-shirts, muggar och en del tygmärken samt klistermärken

till både nya och gamla medlemmar.

I balansräkningen finner ni en leverantörsskuld på 2616 kronor. Detta är en skuld

som motsvarar hyrorna och lokalvård under sommaren. Under sommaren kunde jag

aldrig ta mig till Linköping då jag jobbade i hemorten där jag hade en väldigt

upptagen schema. I hemorten kunde jag bokföra på distans samt betala räkningar

däremot kunde jag inte få tag på fakturorna som kom till brevlådan vid universit-

etet. Under julimånad kontaktade jag hyresvärden och informerade de om

situationen, jag frågade om det fanns någon möjlighet att få fakturorna

hemskickade eller via mejl. Svaret jag fick var att det inte gick då det skulle

bryta mot deras integritetspolicy eftersom kontaktpersonen angiven på avtalet

var inte jag. Kontaktuppgifterna på avtalet har nämligen inte uppdaterats sedan

90-talet. Jag gjorde helt enkelt en fel bedömning där jag antog att det skulle

vara möjligt att via telefon få tag på fakturorna och jag borde istället ha

vidtagit åtgärder innan sommaren. Tyvärr blev till slut inkasso inkallad och

den nya kassören fick ta hand om samtliga inkassoärenden. Denna skuld

motsvarar som sagt hyrorna som jag kunde räkna med att betala däremot omfattar

inte skulden avgifterna som tillkom från inkasso(en summa på ungefär 700 kronor).

Denna ej planerade kostnad från inkasso ingår istället i nästa räkenskapsår och

redovisas av nästa kassör.
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Skuld till medlem motsvarar en medlemsavgift från en ny medlem som

jag aldrig fick någon medlemslapp från och kunde därmed inte räkna honom som ny

medlem, jag fick istället räkna med att pengarna vi fick kunde ha kommit in av

misstag och att personen skulle kunna kräva pengarna tillbaka. Personen (staffanm)

blev till slut medlem efter räkenskapsårets slut.

Tidigare har jag i balansräkningen haft en tillgång jag kallade för

Plusgiro:Runeberg. Detta motsvarade andelen av pengarna på plusgirot som

tillhörde Runeberg men det kan anses vara vilseledande då pengarna egentligen

inte är en tillgång. Revisorerna har påpekat att det är bättre att redovisa det

som en skuld och det är råd jag har tagit åt mig i denna redovisning. Vad som

förra balansräkning var utgående balans för Tillgång:Runeberg är nu ingående

balans för Skuld:Runeberg.

Jag kommer troligtvis inte kunna närvara på mötet men om det uppstår oklarheter

så kan ni ringa mig eftersom jag kommer vara nåbar via telefon under den tiden

mötet hålls.

Jag vill avsluta med att tacka LYSATOR för det förtroende ni har gett mig som

kassör under dessa två år och jag hoppas att jag har gjort ett bra jobb. Jag

vill tacka revisorerna som har hjälpt mig när jag har varit osäker och jag tackar

kempe(kassören innan mig) som övergav de hemsnickrade bokföringsskripten.

Mvh,

Emir (bonte) Hadzisalihovic

Kassör 2018-2020

LYSATOR



BALANSRÄKNING LYSATOR VERKSAMHETSÅR 2019/2020

*** Tillgångar IB UB

Girokapitalkonto 179 347.37 kr 179 347.37 kr

Kassa 1 099.00 kr 2 430.00 kr

Plusgiro(inkl. Plusgiro:Runeberg) 23 535.70 kr 51 000.40 kr

Summa 203 982.07 kr 232 777.77 kr

*** Skulder och eget kapital IB UB

Skulder till medlemmar 356.00 kr 192.00 kr

Leverantörsskulder 0.00 kr 2 616.00 kr

Runeberg 1 500.00 kr 3 500.00 kr

Summa skulder 1 856.00 kr 6 308.00 kr

EGET KAPITAL 202 126.07 kr 226 469.77 kr
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RESULTATRÄKNING LYSATOR VERKSAMHETSÅR 2019/2020

INTÄKTER BUDGETERAT UTFALL

Medlemsavgifter 55 000 kr 61 465.00 kr

Donationer 1 000 kr 6 000.00 kr

Försäljning, intäkter 500 kr 881.00 kr

Summa 56 500 kr 68 346.00 kr

UTGIFTER BUDGETERAT UTFALL

Administration 800 kr 968.30 kr

Fritt rootgrupp 2 000 kr 116.00 kr

~ & ^ 2 000 kr 70.00 kr

Drift 4 500 kr 2 197.00 kr

Aktiviteter 4 800 kr 1 411.00 kr

Hyra 5 000 kr 5 344.00 kr

~/lib/ 6 000 kr 0.00 kr

Fredagsfika 6 500 kr 794.00 kr

Kapitalvaror 25 000 kr 1 523.00 kr

PR 8 000 kr 4 062.00 kr

Lokalvård 20 700 kr 21 127.00 kr

Fritt styrelsen 1 000 kr 450.00 kr

Försäljning, ut 1 000 kr 0.00 kr

Upplysning 2 000 kr 0.00 kr

Runeberg 0 kr 4 000.00 kr

Summa 89 300.00 kr 42 062.30 kr

RESULTAT -32 800.00 kr 26 283.70 kr
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Proposition angående upptagning av Ctrl-C

Lysators höstmöte

2020-10-05

Bakgrund
Lysators styrelse har fått en hemställan1 från Ctrl-C angående om att gå in i
Lysator som ett projekt. Styrelsen har fört dialog med Ctrl-C och ställer sig
positiva till förslaget.

Förslag till beslut
Mot bakgrund av ovanstående föreslår styrelsen föreningsmötet

att skapa ett projekt för Ctrl-C

att uppdra styrelsen att informera Ctrl-C:s medlemmar hur man blir medlem
i Lysator

att öronmärka den donation Ctrl-C gör till projektet som skapats åt Ctrl-C

Lysators styrelse genom Hugo Hörnquist

1se bilaga
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